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Återigen är det risk för att den populära loppmarknaden försvinner från Hötor-

get. Förra gången (våren 2010) stoppades tjänstemannaförslaget, men nu pågår 

nya diskussioner mellan fastighetskontoret och handlarna, som är mycket be-

kymrade. Nuvarande beslut innebär att avtalet upphör vid årsskiftet 2012/13. 

Det är politikerna som avgör hur det blir därefter.  

 Loppmarknaden finns bara på söndagar. Måndag-lördag är det försäljning 

av frukt, grönsaker och blommor m m. 

 Denna loppmarknad är väl etablerad på Hötorget och är en turistattraktion – 

förutom att den är mycket populär bland stockholmarna. Dessutom har den 

stor ekonomisk betydelse för handlarna. Den är också ett bidrag till återan-

vändningen av böcker, grammofonskivor, porslin m m. 

 Det är av flera skäl viktigt att loppmarknaden får vara kvar. Några starka 

skäl för att flytta den från Hötorget har inte synts till. Loppmarknaden innebär 

inte något problem för den som vill köpa frukt, grönsaker eller blommor på 

söndagar – det finns gott om inköpsställen i området. 

 Mot bakgrund av ovanstående ställer jag denna fråga till det ansvariga bor-

garrådet: 

  Anser du att loppmarknaden ska få vara kvar på Hötorget? 

 

Stockholm den 30 mars 2012 

 

Åke Askensten 


